



ΠΡΟΣΕΛΕΥΣΗ ΜΑΘΗΤΩΝ

- **Ωράριο προσέλευσης:** Η είσοδος των παιδιών γίνεται από τις **7:30** έως τις **7:45 π.μ.**
- **Πριν τις 7:30 π.μ.:** Η προσέλευση πρέπει να αποφεύγεται. Δεν υπάρχει επίβλεψη από εκπαιδευτικούς, επομένως η ασφάλεια των παιδιών αποτελεί **ευθύνη των ίδιων και των γονέων τους.**
- **Μετά τις 7:45 π.μ.:** Όλες οι είσοδοι του σχολείου **κλειδώνονται** για λόγους ασφαλείας.
- **Καθυστέρηση (μετά τις 7:45 π.μ.):** Τα παιδιά εισέρχονται στο σχολείο **υποχρεωτικά με τη συνοδεία γονέα ή κηδεμόνα**, ο οποίος πρέπει να υπογράψει το «**Δελτίο Αργοπορημένης Αφίξης Μαθητή/Μαθήτριας**» στη γραμματεία.

STUDENT ARRIVAL

- **Students are expected to arrive at school between 7:30 a.m. and 7:45 a.m.**
- **Arrival before 7:30 a.m.** should be avoided, as there are no teachers on duty to supervise them. Therefore, before 7:30 a.m., **their personal safety is the responsibility of themselves and their parents.**
- **After 7:45 a.m.,** all entrances will be **locked** for security reasons.
- **Late arrival (after 7:45 a.m.):** Children who arrive late after 7:45 a.m. for any reason **must be accompanied into the school by their parent/guardian**, who must visit the administration office **to sign the "STUDENT LATE ARRIVAL FORM".**

حضور الطلاب

- **مواعيد الحضور الرئيسية:** يتم حضور الأطفال إلى المدرسة من الساعة **7:30 حتى 7:45 صباحاً**.
- **قبل الساعة 7:30 صباحاً:** يجب تجنب الحضور قبل هذا الوقت لعدم وجود معلمين للإشراف، وتكون سلامة الأطفال مسؤوليتهم ومسؤولية أولياء أمورهم.
- **بعد الساعة 7:45 صباحاً:** يتم إغلاق جميع المداخل لأسباب أمنية.
- **في حالة التأخير (بعد 7:45 صباحاً):** يدخل الأطفال المدرسة برفقة ولي أمرهم حصراً، والذي يتعين عليه "التوجه إلى السكرتارية لتوقيع "إيصال الوصول المتأخر للطلاب/الطالبة".



ΘΕΜΑΤΑ ΑΣΦΑΛΕΙΑΣ – SAFETY ISSUES - العربية: مسائل أمنية

ΕΙΣΟΔΟΣ ΣΤΟ ΣΧΟΛΕΙΟ -ΜΟΝΟ ΑΠΟ ΤΗΝ ΚΕΝΤΡΙΚΗ ΠΥΛΗ

Δεν επιτρέπεται η είσοδος στο σχολείο σε κανένα πρόσωπο που δεν έχει άμεση σχέση με τη διεξαγωγή των εργασιών ή την προαγωγή του έργου του σχολείου.

Γονείς και κηδεμόνες μπορούν να επισκέπτονται το σχολείο μόνο κατά τον καθορισμένο χρόνο στο πρόγραμμα της τάξης (επισκέψεις γονέων/κηδεμόνων) και αφού ειδοποιηθεί το σχολείο ή μετά από συνεννόηση με τη διεύθυνση του σχολείου.

SCHOOL ENTRANCE – ONLY THROUGH THE MAIN GATE

- **Access restriction:** No person is permitted to enter the school grounds unless they are directly involved in school operations or the advancement of school work.
- **Parent/Guardian visits:** Visits are allowed only during the **designated times** specified in the class schedule, or **by prior arrangement** with the school administration.

SA - المدرسة دخول: العربية - Гициго аслияб кавудасан .

- **قيد الدخول:** لا يُسمح بدخول المدرسة لأي شخص ليس له علاقة مباشرة بسير العمل أو تعزيز العملية التعليمية في المدرسة.
- **بعد أو ،الدراسي الجدول في المحددة الأوقات** خلال فقط الزيارات تُسمح: **الأوصياء/الأُمور أولياء زيارات** المدرسة إدارة مع المسبق التنسيق.